

## GEÇMİŞ YILLARDAKİ ASGARİ ÜCRETLER

| Uygulama Dönemi                | 16 Yaşını Doldurmayan İşçilerin Aylık Asgari Ücreti (TL) | 16 Yaşını Doldurmuş İşçilerin Aylık Asgari Ücreti (TL) |
|--------------------------------|----------------------------------------------------------|--------------------------------------------------------|
| 01.01.2003 - 31.12.2003        | 256,500,000                                              | 306,000,000                                            |
| 01.01.2004 - 30.06.2004        | 360,000,000                                              | 423,000,000                                            |
| 01.07.2004 - 31.12.2004        | 378,000,000                                              | 444,150,000                                            |
| 01/01/2005 - 31.12.2005        | 415,80 YTL                                               | 415,80 YTL                                             |
| 01/01/2006 - 31.12.2006        | 450,00 YTL                                               | 450,00 YTL                                             |
| 01/01/2007 - 30.06.2007        | 476,70 YTL                                               | 562,50 YTL                                             |
| 01/07/2007 - 31.12.2007        | 491,40 YTL                                               | 585,00 YTL                                             |
| 01/01/2008 - 30.06.2008        | 515.40 YTL                                               | 608.40 YTL                                             |
| 01/07/2008 - 31.12.2008        | 540.60 YTL                                               | 638.70 YTL                                             |
| 01/01/2009 - 30.06.2009        | 567.00 TL                                                | 666.00 TL                                              |
| 01/07/2009 - 31.12.2009        | 589.50 TL                                                | 693.00 TL                                              |
| 01/01/2010 - 30.06.2010        | 621.00 TL                                                | 729.00 TL                                              |
| 01/07/2010 - 31.12.2010        | 648.00 TL                                                | 760.50 TL                                              |
| 01/01/2011 - 30.06.2011        | 679.50 TL                                                | 796.50 TL                                              |
| 01/07/2011 - 31.12.2011        | 715.50 TL                                                | 837.00 TL                                              |
| 01/01/2012 - 30.06.2012        | 760.50 TL                                                | 886.50 TL                                              |
| 01/07/2012 - 31.12.2012        | 805.50 TL                                                | 940.50 TL                                              |
| 01/01/2013 - 30.06.2013        | 839.10 TL                                                | 978.60 TL                                              |
| 01/07/2013 - 31.12.2013        | 877.50 TL                                                | 1,021.50 TL                                            |
| 01/01/2014 - 30.06.2014        | 0.00 TL                                                  | 1,071.00 TL                                            |
| 01/07/2014 - 31.12.2014        | 0.00 TL                                                  | 1,134.00 TL                                            |
| 01/01/2015 - 30.06.2015        | 0.00 TL                                                  | 1,201.50 TL                                            |
| 01/07/2015 - 31.12.2015        | 0.00 TL                                                  | 1,273.50 TL                                            |
| <b>01.01.2016 - 31.12.2016</b> | <b>0.00 TL</b>                                           | <b>1,647.00 TL</b>                                     |